
 

 

Verslag overleg ‘Veldhoven aan Tafel’ 
 

Datum: vrijdag 16 december 2022 

Tijd: 09.30 – 11.30 uur 
Locatie: Gemeentehuis, Meiveld 1 te Veldhoven 

 

Genodigden 

• Combinatie Jeugdzorg 
• Consulent Wmo-Minima 

• Dorpsvereniging Oerle 
• GGzE De Boei 
• Individuele burgers 

• JOVO 
• Prins Willem Alexanderschool 

• Seniorenraad 
• Sondervick College 
• SPGV 

• Woondroom 
• Vertegenwoordiging Jeugd- en pleegzorg 

• Vertegenwoordiging Werk en Inkomen & Jeugdzorg 
 

Aanwezig: 
• Woondroom  
• JOVO  

• Dorpsvereniging Oerle  
• Seniorenraad  

• Stichting Platform Gehandicaptenbeleid Veldhoven  
• Stichting Jeugdbelangen Oerle  
• Individuele burger  

• Vertegenwoordiging Wmo–Minima  
• SPGV  

• GGZE De Boei  
• Wethouder Stroeks 

• Wethouder van Brakel 
• Voorzitter  
• Ambtelijk secretaris  

 
Afwezig: 
• PWA School  
• Combinatie Jeugdzorg  
• Sondervick College  
• Vertegenwoordiger jeugd- & pleegzorg 

 

Agenda 

1. Opening  
 

De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom, stelt zichzelf voor 

en vraagt eenieder die niet aanwezig was op de vergadering van 
september zichzelf te introduceren. 



 

 

 
Coördinator BWG Jeugd is ziek, zij wordt vervangen door 

vertegenwoordiger Jeugdbelangen Oerle. 
 
Wethouders introduceren zichzelf en stellen voor om vandaag en de 

volgende vergadering de volledige tijd aanwezig te zullen zijn.  
 

We mogen 2 nieuwe VaT-leden verwelkomen, vanuit de Seniorenraad en 
GGzE De Boei 

  

 Welkom aan de toehoorders: 
 - Beleidsadviseur Jeugd 

 - Coördinatoren BSR 
 - Wijkambassadeur Zonderwijk en coördinator buurtpreventie "De Arck”. 

 - Lid CDA 
 

Afvaardiging Sondervick college, heeft zich afgemeld voor deze 

vergadering. 
 

De Prins Willem Alexander school heeft gemeld dat zij na intern overleg 
besloten hebben dat zij niet meer actief deelnemen aan de VaT-
vergaderingen. Zij vragen hen uit te nodigen op momenten dat zij als 

onderwijs een bijdrage kunnen leveren. 
 

Individuele burger (vertegenwoordiging Werk en Inkomen, Jeugdzorg) 
heeft te kennen gegeven te stoppen als VaT-lid. Wij danken haar voor 
haar inzet. 

  
 

2. Verzonden stukken  
  
1. Concept verslag ‘Veldhoven aan Tafel’ 20 mei 2022  
2. Concept verslag “Veldhoven aan Tafel’ 23 september 2022  

3. Monitor Sociaal Domein jan-okt 2022  
4. Cliëntervaringsonderzoeken  
5. Woonvisie 2023-2027 – definitief concept 

6. Impressie sessies woonvisie 
7. Publicatie ter in zage leggen concept woonvisie  

8. Jaaragenda 2023 VaT  
 
 

3. Zaken vanuit het Sociaal Domein  
 Wethouder Stroeks leidt dit agendapunt in door te vertellen welke  

 onderwerpen hem de afgelopen weken hebben bezig gehouden,  
 relevant voor Veldhoven aan Tafel. Onder andere: Veldwijzer als 

huiskamer voor Veldhoven, wooninitiatieven op het gebied van 
ouderenzorg en het tijdig inzetten van jeugdhulp.  

 

1. Monitor Sociaal Domein jan-okt 2022 
Geen vragen of opmerkingen. 

 

 



 

 

2. Armoedebeleid  
 Wethouder van Brakel licht het minimabeleid toe: 

- Verruiming minimabeleid; prioriteit gegeven aan deze opdracht. Raad 
unaniem akkoord over het ingebrachte voorstel. Per 6 december 2022 
wordt deze uitgevoerd als verruiming van het geldbedrag en verbreding 

van de doelgroep (130%) van de energietoeslag. 
- Aftrapbijeenkomst netwerkpartners heeft 8 december jl. 

plaatsgevonden. Goede opkomst (41 aanmeldingen), fijn deze inzet en 
bereidheid op dit onderwerp. In deze bijeenkomst is input opgehaald 
voor het vervolg. In het voorjaar zal een meedenksessie 

Armoedebestrijding georganiseerd worden. Geef het aan als je hier ook 
voor uitgenodigd wil worden.  

- Q1 2023 start een onderzoek naar het huidige minimabeleid. 
 

Vertegenwoordiger Seniorenraad, vraagt om extra informatie, met 

name voor Senioren. Wordt meegenomen in het minimabeleid. 
 

Vertegenwoordiger Wmo -Minima, tipt om samen te werken met 
duurzaamheid, inwoners kunnen hun geld op die manier investeren. 

  

Individuele burger, heeft een kaart gemaakt met QR-codes, hij stelt 
voor deze uit te brengen uit naam van Veldhoven aan Tafel. Dat stuit op 

lastigheden, VaT is onderdeel van de Gemeente Veldhoven. De kaart 
wordt positief ontvangen bij meerderheid VaT-leden. Er ontstaat 
discussie over wat legitieme manieren zijn om de kaart te verspreiden. 

Opgemerkt wordt dat wachttijden van het KCC vaak lang zijn, deze 
kaart zou inwoners een omweg in het zoeken naar de juiste hulp 

kunnen besparen. Ambtelijk secretaris, organiseert een overleg met 
afdeling communicatie van de gemeente rondom de informatiekaart. 

 

3. Clientervaringsonderzoeken 
Vertegenwoordiger SeniorenRaad brengt de volgende punten in naar 

aanleiding van de resultaten op de WMO: 
- De algemene beoordeling WMO afhandeling lijkt behoorlijk goed.  
Maar toch, de beoordeling van de kwaliteit van de ondersteuning is 

behoorlijk gedaald. De tevredenheid is van 91% naar 84% gegaan 
en bij de vraag of de ondersteuning bij de hulpvraag past is deze van 

92% naar 87% als goed beoordeeld.  
- De positie van de clientondersteuner is zwaar onder de maat. 
Slechts 4% (-5%) had een onafhankelijke clientondersteuner bij het 

keukentafelgesprek. 52% had een naaste of iemand anders bij het 
gesprek. Vaak zijn familieleden te betrokken om objectief zo'n 

gesprek aan te gaan met een professional aan te gaan. Slechts 45% 
dat er gebruik kon worden gemaakt van een onafhankelijke 
clientondersteuner. En 55% wist hier niet van. 

- Slechts 24% heeft in 2021 een keukentafelgesprek gehad. Het was 
coronatijd maar ik neem aan dat de keukentafelgesprekken 

telefonisch zijn gevoerd. We hebben met zijn allen veel via het 
computerscherm vergaderd en gesprekken gevoerd. Is daar bij deze 
gesprekken ook niet op de mogelijkheden gewezen om een 

clientondersteuner bij het telefonische of teamsgesprek aanwezig te 
zijn?    



 

 

De SeniorenRaad vraagt aandacht voor het belang van  
het inzetten van clientondersteuning. 

 
 Wethouder Stroeks vraagt het stuk per email aan te leveren, zodat 
 informatie opgehaald kan worden bij de inhoudelijke kennisdragers. 

  
 

4. Woonvisie  
 

De concept-woonvisie ligt van 9 december 2022 tot 20 januari 2023 ter 
inzage. Enkele leden van het VaT hebben in het participatieproces 
meegedacht en zij hebben daarom op 1 december per mail al dit concept 

ontvangen. Beleidsadviseurs Wonen zijn benieuwd naar een eerste 
reactie van het VaT en komen een korte toelichting geven op het 

vervolgproces. 
 

Presentatie woonvisie, zie bijlagen. 

 
Senioren Raad geeft aan dat de woonvisie een goede omschrijving geeft 

van het ‘wat’ en ‘waarom’, maar het ‘hoe’ baart zorgen. Er gaan te weinig 
sociale huurwoningen komen. 
Ouderen hebben weinig animo om door te stromen, ouderen willen in hun 

eigen huis blijven.  
 

Beleidsadviseur is blij met de bevestiging voor de insteek. Ze geeft aan 
de genoemde zorgen voor een deel te herkennen. Fijn dat die 

overeenkomsten er zijn. 
 
Wethouder van Brakel; geeft aan dat er graag aandacht is voor 

bestaande huizen, hoe die te verbouwen. Denk aan: aanleunwoningen en 
woonsituaties van ouders met kinderen op 1 perceel.  

 
GGzE De Boei geeft aan de jeugd te missen in de woonvisie. Aandacht 
om mensen in hun eigen omgeving te laten kunnen blijven. 

 
Toehoorder; Heel positief concept. Naast de minimumnorm graag ook 

maximum stellen, dan kun je het gat vullen. Deugt dat het om de 
zwakkere wijken gaat en hier aandacht voor is. 
 

Er ontstaan een groepsgesprek rondom het thema ‘ouderen thuis te 
kunnen laten wonen’. Beleidsadviseur geeft aan dat dit nog steeds zo is. 

Iedereen moet zijn eigen keuze en afweging kunnen maken. Fijn blijven 
wonen als je dat wil, maar bij een wens om door te stromen willen we die 
faciliteren. 

 

5. Terugkoppeling vanuit de werkgroepen/ ingebrachte agendapunten
  

1. Werkwijze VaT/ Inbreng coördinatoren BWG’s  
 

a. Evaluatie VaT nieuwe stijl  

Verzetten naar Q1 2023 vanwege behoud inhoud vergadering. 



 

 

Suggesties voor op de agenda van de evaluatie: 

- Begroting op jaaragenda. 

- Bij evaluatie VaT bespreken of het wenselijk is meerdere 

vergaderingen per jaar te doen. 

 

b. Uitblijven van reactie op ongevraagd advies  

“Communicatie…” , ingediend mei 2022. 

VaT gaat de brief opnieuw aanbieden. 

 

c. Kadernota 2022 Waarom hebben we deze niet ontvangen en 

waarom wordt VaT niet genoemd in het stukje participatie? 

Wethouder Stoeks; De kadernota is een financieel document, daar 

gaat de participatieraad niet over. VaT adviseert enkel over 

beleidsdocumenten. 

d. Er moet z.s.m. een coördinator BWG-Senioren komen. 

Lid SeniorenRaad neemt het in overweging deze rol op zich te 

nemen. 

 

1. BelangWerkGroep Zorg  
Inbreng door Coördinator BWG Zorg: 

a. Evaluatie prikkelarme kermis  

Doorschuiven naar Q1. 

b. Bewegingsvrijheid voor minder valide mensen. 

Graag op agenda Q1. 

c. In behandeling met de beleidsmedewerkers: 

- Evaluatie over informatieverstrekking bij WMO 

leenmiddelen. 

- Vragen over product “ouderinitiatief”. 

- Overleggen optie 2 spiegels scootmobiel via WMO.  

- Lange wachttijden WMO.  

Verslag hieromtrent wordt nagestuurd 

 Losse mededelingen: 

 - Minder onkruid, waardoor stoep beter begaanbaar is voor 

 minder validen. 

-  - In Q1 van 2023 graag de mantelzorgwaardering op de agenda.  
 

2. BelangWerkGroep Minima  
Inbreng door Coördinator BWG Minima: 
“Droom om minimavriendelijke gemeente te zijn; de gemeente 

zou verbindingen moeten leggen met alle betrokken partijen. 
Veldhoven munt uit in High Tech, laat het dat ook zijn voor 

minima.” 
Coördinator BWG Minima vraagt of alle aanwezigen achter 
Veldhoven als Minima vriendelijke gemeentelijk kunnen staan. 

Reactie is positief. 
a. Energietoeslag drempel – antwoord is al gekomen door 

verruiming minimaregeling (eenmalige ophoging energietoeslag). 
 
 



 

 

b. Vrijsstelling schenkingen – Wil de gemeente een som 
vrijstellen? Meer achtergrond informatie nodig voor de 

beantwoording van deze vraag. 
c. Armoedefonds – Coördinator BWG Minima stelt het oprichten 
van een fonds voor. Kan vanuit de gemeente, kan vanuit een 

stichting (bijv. ondergebracht bij Veldwijzer).  
 

Wethouder Stroeks vertelt in deze te denken  
aan inzet van het bedrijfsleven.  
 

Wethouder Van Brakel; geeft aan achter fondsen kunnen staan 
vanuit instellingen, zoals kerken. Niet vanuit de Gemeente, vanuit 

de Gemeente bieden we de minimaregelingen, die moeten 
volstaan.  

 

3. BelangWerkGroep Senioren 
Inbreng door Lid Senioren Raad 

Woningbouw versnelling.  
Lid SeniorenRaad pleit voor een integrale aanpak om meer 

preventiever te werken. Gedachtengoed ontwikkelen in VAT. 
 
Hoe bereiken we, preventief of reactief, de behoeftige ouderen? 

Aandacht voor de inzet van clientondersteuning. 

 
4. BelangWerkGroep Jeugd 

Inbreng BWG Jeugd: 

Er is een jaarverslag gemaakt BWG Jeugd. Deze wordt verspreidt 
onder de leden. 

a. Armoede – Is een groeiend probleem; bijvoorbeeld kinderen 
zonder ontbijt naar school en menstruatiearmoede 
Graag aandacht voor schoolontbijt en menstruatieproducten 

Wethouder Van Brakel geeft aan dit te willen meenemen in het 
leefstijlplan. Gezondheidsbeleid. 

b. Middelen gebruik 
Niet minder geworden. 
Beleidsadviseur Jeugd; wij zien die hogere cijfers niet terug. 

BWG Jeugd neemt de vraag terug en buigt zich over recente 
cijfers. 

c. Expats – Expat hoofdstad, wat betekent dat voor onderwijs? 
Wordt dat aangepast op grote groep expat kinderen? Wethouder 
Stroeks; vertelt over lopende projecten in deze. Voor expat en 

vluchtelingen kinderen 
 

6. Jaaragenda en Vergaderdata VaT 2023  
  

Voor 2023 worden de volgende plenaire vergaderdata vastgesteld: 
- 10 februari 2023 
- 12 mei 2023 

- 22 september 2023 
- 15 december 2023 

 

 



 

 

7. Concept verslagen ‘Veldhoven aan tafel’  
 

De verslagen zijn is als bijlagen toegevoegd. 
Vastgesteld. 

 

8. Rondvraag & Sluiting 
 

Volgend overleg Veldhoven aan Tafel:  
Vrijdag 10 februari 2023 van 09.30 uur tot 11.30 uur, locatie: 

gemeentehuis Veldhoven 

 
 


